

[Text]

Mr. Head: Mr. Chairman, I welcome that suggestion and I issue an invitation to the Chairman to determine an appropriate date.

The Chairman: The steering committee will steer us in the appropriate direction.

Mr. Head: Actually, nothing would make us happier than to be able to show you the Centre.

Mr. Prud'homme: Thank you, Mr. Chairman.

The Chairman: Mr. MacLaren, a final one.

Mr. MacLaren: One final budget question. Does the Centre charge an overhead on contract research, and, if so, does it use a rule of thumb or does it vary from contract to contract?

Mr. Head: At present we do not engage in contract research as such. We are, on occasion, retained by international organizations to act as the executing agency for the establishment of such things as international agricultural research centres, but it has not been our practice to this time to charge an overhead on that.

The Chairman: Thank you, Mr. Head.

On behalf of the gradually diminishing Committee, I would like to thank you for your candor, your straightforward replies. We have all greatly appreciated your presence and remarks.

Some hon. Members: Hear, hear.

Mr. Head: I thank the members of the Committee for the opportunity to appear, sir. If I showed any lack of courtesy in acknowledging and thanking the members for all the magnanimous remarks made about IDRC which prefaced many of the questions, I do so now.

The Chairman: Thank you. The next meeting then will be Tuesday, November 20, at 8.00 o'clock, in this room.

The meeting is adjourned.

[Translation]

M. Head: Monsieur le président, je suis heureux qu'on l'ait proposé et j'invite le président à choisir une date appropriée.

Le président: Le Comité directeur vous dirigera dans la bonne voie.

M. Head: Rien ne nous fera plus plaisir que de pouvoir vous montrer le Centre.

M. Prud'homme: Merci, monsieur le président.

Le président: Monsieur MacLaren, une dernière question.

M. MacLaren: Une dernière question sur le budget. Est-ce que le Centre exige des frais généraux pour les contrats de recherches, et dans l'affirmative, s'agit-il toujours des mêmes frais, ou est-ce que cela change d'un contrat à l'autre?

M. Head: Pour le moment, nous ne faisons pas beaucoup de recherches à contrat. Il arrive que des organismes internationaux retiennent nos services pour créer des centres internationaux de recherche agricole, par exemple, mais nous n'avons pas l'habitude d'exiger des frais généraux pour cela.

Le président: Merci, monsieur Head.

Au nom du Comité qui s'amenuise de plus en plus, je tiens à vous remercier d'avoir répondu à nos questions avec simplicité et franchise. Nous avons beaucoup apprécié vos commentaires et votre présence ici.

Des voix: Bravo.

M. Head: Je remercie les membres du Comité de m'avoir donné l'occasion de comparaître. Si j'ai manqué à la courtoisie en omettant de remercier les députés pour les remarques élogieuses à l'endroit du CRDI dont ils précédaient leurs questions, je m'empresse de réparer mon erreur.

Le président: Merci. La prochaine réunion aura lieu le mardi 20 novembre à 20 heures, dans cette salle.

La séance est levée.